
 

 Opstilling til næstformand og HB-medlem, RB-bestyrelsen dbio-Nordjylland 2018  
 
Jeg hedder Rikke Skall, jeg er 44 år, uddannet bioanalytiker i 1999.  
Til daglig er jeg ansat på Nuklearmedicinsk Afdeling, hvor jeg har været ansat i de 
sidste 13 år. Her er jeg TR og har været det siden 2008.  
 
Som TR sidder jeg i Regionens Hovedudvalg. Ved at sidde i det øverste MED-
udvalg får jeg en bred viden og indsigt i hvad der rører sig hos medarbejderne i 
hele regionen. Det er ikke kun for bioanalytikere, men for alle faggrupper på 
regionens sygehuse/hospitaler.  
 
Jeg ønsker at opstille som næstformand og HB medlem i regionsbestyrelsen i 
Region Nordjylland. Jeg har siddet som ordinært bestyrelsesmedlem i dbio-
Nordjylland i de sidste 10 år.  
 
Bestyrelsesarbejdet er utrolig spændende og ikke mindst vigtig. Jeg synes det er fantastisk at være en del af 
en bestyrelse, som på bedste vis arbejder for medlemmernes interesser og synes derfor det vil være utrolig 
spændende, at kunne fortsætte arbejdet i bestyrelsen som næstformand og få endnu mere indsigt i 
arbejdet for og med medlemmerne.  
 
Jeg har den sidste valgperiode været suppleant til Hovedbestyrelsen i dbio-C. Den post har givet mig indblik 
i det arbejde der foregår i hovedbestyrelsen, hvilket ikke er mindre spændende. Det kunne derfor være rart 
at bliver ordinært medlem af HB. Denne post hænger også godt sammen med posten som næstformand. 
 
I bestyrelsen varetager jeg i dag, udover at være suppleant til HB, dbio-Nordjyllands hjemmeside og jeg er 
også Regionsansvarlig TR i forhold til dbio-C.  
 
Jeg synes det er vigtig, at bestyrelsen i Nordjylland er sammensat, så den spænder over et bredt geografisk 

område samt repræsenterer så mange specialer som muligt, både store som små. 

Hvis jeg ikke bliver valgt som næstformand, ønsker jeg at fortsætte som ordinært bestyrelsesmedlem. 


